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Les Cambres de Comerç catalanes renoven el seu conveni 
marc de col·laboració amb la Generalitat de Catalunya 

• El document, que estarà vigent durant dos anys més, estableix un marc jurídic 
estable de col·laboració entre les Cambres i l’administració catalana i serveix 
com a impuls de l’activitat cameral al servei de les empreses i l’economia. 

• Les Cambres reivindiquen davant del Govern la proposta de Llei de Cambres i 
traslladen al govern les preocupacions empresarials en matèries com el 
finançament, la reducció de la burocràcia i les infraestructures.  

Barcelona, 28 de gener de 2025.- Les Cambres de Comerç i la Generalitat de Catalunya han 
renovat durant dos anys més el seu conveni de col·laboració per impulsar el marc de relacions entre 
les Cambres catalanes amb la Generalitat i el seu sector públic. Així ho han ratificat el president del 
Consell General de Cambres, Josep Santacreu, i el president de la Generalitat, Salvador Illa.  

Ambdues parts han vist convenient donar continuïtat a aquest document atès el bon funcionament i 
l’experiència positiva del conveni marc durant el període 2021-2024.  

La signatura del conveni s’ha celebrat aquest dimarts en una reunió al Palau de la Generalitat que ha 
comptat amb la presència del conseller d’Empresa i Treball, Miquel Sàmper, la consellera 
d’Economia i Finances, Alicia Romero, el conseller de la Presidència, Albert Dalmau, la consellera 
d’Educació, Esther Niubó. També hi ha estat presents el secretari general d’Empresa i Treball, Pol 
Gibert i el secretari d’Empresa i Competitivitat de la Generalitat, Jaume Baró. 

Així mateix, juntament amb Santacreu, han participat a l’acte els presidents i presidentes camerals 
que integren el Consell de Cambres: Jaume Fàbrega (Girona), Ramon Alberich (Sabadell), Jaume 
Saltó (Lleida), Laura Roigé (Tarragona), Sílvia Gratacós (Manresa), Pol Fages (Palamós), Mario 
Basora (Reus), Albert Sibils (Sant Feliu de Guíxols), Jordi Seguí (Tàrrega), Ramon Talamàs 
(Terrassa), Francesc Faiges (Tortosa) i Josep M. Rovira (Valls). Els han acompanyat el director 
del Consell de Cambres, Narcís Bosch, el secretari general, Eduard Borràs, la directora adjunta, 
Carme Martinell, i la cap de l’Àrea de les Cambres de Comerç, Maite Forner. 

En el marc d’aquest conveni, les Cambres han gestionat diferents projectes en col·laboració 
amb les conselleries de Presidència, Empresa, Economia i Educació. Alguns d’aquests projectes 
han demostrat ser casos d’èxit i de capacitat de gestió eficient per part de les Cambres de Comerç 
com les dues campanyes del Val Escolar portades a terme, que van esgotar més del 90% dels 
fons i van aconseguir una gran rapidesa en les transferències als establiments col·laboradors. 

En el terreny de la Formació Professional les Cambres han mantingut una col·laboració estreta i 
permanent amb el Departament d’Educació i el SOC i s’encarreguen de la plataforma per a la 
gestió de tots els convenis, el suport a la cotització a la Seguretat Social i el registre d’empreses 
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homologades. Així mateix, les Cambres participen en diverses iniciatives del programa Garantia 
Juvenil, així com programes d’inserció per a persones majors de 45 anys i de formació per a persones 
en actiu que arriben a unes 35.000 persones cada any. 

Les Cambres reivindiquen la seva acció davant el Govern 

Durant la trobada els representants de les Cambres han posat en valor l’acció de la xarxa cameral, 
formada per 13 corporacions, en defensa dels interessos generals de l’economia, i la seva experiència 
en el lideratge de grans projectes. En aquest sentit, Josep Santacreu ha traslladat a la Generalitat la 
voluntat de les Cambres “no només de continuar aquesta fructífera col·laboració amb el 
sector públic, sinó d’ampliar l’abast d’aquest acord i obrir nous camps”. 

En el decurs de l’acte, el Consell ha presentat al president Illa i les conselleries presents la proposta 
de Llei de Cambres aprovada per l’organització, un text consensuat entre les 13 Cambres i que 
compta amb el vistiplau amb les grans organitzacions empresarials. El Consell ha expressat la intenció 
de buscar el màxim suport possible a aquest text per convertir-lo en llei i posar fi a una dècada 
de dèficits que han impedit consolidar les funcions de representació de les Cambres i facilitar 
l’estructuració de grans projectes publicoprivats en aliança amb les administracions públiques. 

El Consell General de Cambres també ha traslladat al president de la Generalitat les preocupacions 
empresarials com la reforma del sistema de finançament, la reforma de l’administració, el 
desenvolupament de la xarxa de Rodalies i l’ampliació de l’Aeroport de Barcelona. En l’àmbit de la 
indústria, les Cambres han mostrat la seva disposició a participar en el Pacte Nacional per a la 
Indústria i ha destacat la necessitat de continuar impulsant l’estratègia per atraure inversions a 
Catalunya en l’àmbit dels semiconductors. Finalment, el Consell ha reivindicat la tasca de la Unió 
de Polígons Industrials de Catalunya (UPIC) a favor del progrés dels polígons industrials catalans 
i ha assenyalat el seu suport per ajudar la indústria en la digitalització i la transició energètica. 


